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Stroomhalsbanden bij honden  -  Advies Vlaamse Raad voor Dierenwelzijn

Op 21 april 2016 ontving de minister een delegatie van het Blauwe Kruis die kwam 
pleiten voor een verbod op het gebruik van elektrische halsbanden voor honden. De 
minister engageerde zich daarbij om een advies te vragen aan de Vlaamse Raad voor 
Dierenwelzijn. Er waren volgens hem immers voldoende nieuwe elementen om een 
eerder advies van de toen nog federale Raad te heroverwegen.

In Het Laatste Nieuws lazen we daaromtrent: “Op een precieze termijn wilde de minister 
zich niet laten vastpinnen, ‘maar als ik het hen beleefd vraag, zullen ze dat toch ook niet 
eindeloos laten aanslepen’, verwacht de minister.”

In antwoord op de schriftelijke vragen nr. 605 en nr. 857 van collega’s Gwenny De Vroe 
en Sabine Vermeulen, uit het voorjaar van vorig jaar, verwees de minister ook al naar 
dat opgevraagde advies. In afwachting daarvan plande de minister geen verdere 
maatregelen.

Ondertussen zijn we een jaar verder en heb ik dan ook volgende vragen.

1. Heeft de Vlaamse Raad voor Dierenwelzijn zich al gebogen over het dossier van de 
stroomhalsbanden voor honden?

2. Is er al een advies? Zo niet, wanneer verwacht de minister dit advies?

3. Blijft de minister bij zijn standpunt om niets te ondernemen in dit dossier tot het 
advies binnen is?



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD 
op vraag nr. 1409 van 7 juni 2017
van BART CARON

Ik heb nog geen advies ontvangen. De Vlaamse Raad voor Dierenwelzijn bepaalt zijn 
eigen agenda zodat ik ook geen timing kan geven. Ik wil de Raad zijn werk in alle 
onafhankelijkheid laten uitvoeren en wil dus ook niet vooruitlopen op het advies.


